

Man and Nature

L'homme et la nature

MAN AND NATURE
L'HOMME ET LA NATURE

Acknowledgements

Remerciements

Volume 3, 1984

URI : <https://id.erudit.org/iderudit/1011820ar>

DOI : <https://doi.org/10.7202/1011820ar>

[Aller au sommaire du numéro](#)

Éditeur(s)

Canadian Society for Eighteenth-Century Studies / Société canadienne d'étude
du dix-huitième siècle

ISSN

0824-3298 (imprimé)

1927-8810 (numérique)

[Découvrir la revue](#)

Citer ce document

(1984). Acknowledgements / Remerciements. *Man and Nature / L'homme et la nature*, 3, vi-vi. <https://doi.org/10.7202/1011820ar>

Acknowledgements/Remerciements

Many people have helped to bring about this third volume of *The Proceedings of the Canadian Society for Eighteenth-Century Studies*. The Society and the editor owe a debt of gratitude to the following assessors of articles: Professors Roger Clark (Memorial), David Jory and Charles Stewart-Robertson (both of UNB at Saint John), and Victor Chan, Joan Crowther, Greg Hollingshead, David Jackel, and Ted Pitcher (all of Alberta). Professor Ed Greene (Alberta), besides serving as an assessor, gave the editor invaluable encouragement during the preparation of the volume, as did Professor Roger Emerson (Western Ontario). It is a pleasure to acknowledge grants in aid of publication from Dr. J.G. Kaplan, Vice President (Research) at the University of Alberta and from the Social Sciences and Humanities Research Council of Canada. Lastly, the editor would like to thank Dr. Roger Shiner of Academic Printing and Publishing for his cordial assistance with the publication of this volume.

* * *

Beaucoup de personnes ont contribué à réaliser ce troisième volume des *Travaux de la Société Canadienne d'Etudes du Dix-huitième Siècle*. La Société et l'éditeur reconnaissent la dette de gratitude qu'ils doivent aux assesseurs d'articles suivants: les professeurs Roger Clark (Memorial), David Jory et Charles Stewart-Robertson (les deux de l'UNB à Saint John), Victor Chan, Joan Crowther, Greg Hollingshead, David Jackel et Ted Pitcher (ses cinq de l'U. de l'Alberta). Le Professeur Émérite Ed Greene (Alberta) a servi comme assesseur tout en donnant à l'éditeur du volume un encouragement inestimable tout comme le Professeur Roger Emerson (Western Ontario). C'est un plaisir de reconnaître des donations de la part du Dr. J.G. Kaplan, Vice-Président (Recherches) de l'Université de l'Alberta, et aussi du CCRSSH. Enfin, l'éditeur désire remercier le Dr. Roger Shiner de la maison d'édition *Academic Printing and Publishing* pour l'avoir aidé si cordialement dans la publication de ce volume.